
Møte i FAU på Oppsal skole  
Tirsdag 14. januar 2024 18:00–19:30 fysisk på skolen  

Klasse  Til stede  Vara  Ikke møtt  Representant  

1A 
  

x Maria Bjørdal Roald  
1B x 

  
Stine Bruland  

1C X 
  

Heidi Thomassen  

2A X 
  

Tine-Marie Stausland Lillesveen  

2B x 
  

Erlend Kristiansen Haavardsholm  

2C 
   

Ikke valgt  

3A X 
  

Morten Ødegård  

3B X 
  

Astrid Devik Borge  

3C X 
  

Jon Reidar Selsaas  

4A X 
  

Laila Hox  

4B X 
  

Rolf Erik Rundin  

5A 
 

x Mari 
 

Ove Torheim-Sandvik  

5B X 
  

Josefa Maira Martorell  

6A X 
  

Ragnar Holst Larsen  

6B 
  

X Linda Kim Hussain  

7A 
  

X Tone Madsen  

7B 
  

X Bethel Fantayebil Tsehaye  

8A 
  

X Christine Faye Helvik  

8B 
  

X Unni Svendsbø  

9A X 
  

Helene Foseid Horne  

9B X 
  

Roy Kjøren  

10A 
  

X Christine Faye Helvik  

10B 
 

X Mihada 
 

Tarek Øzger  

15 er tilstede.  

Referent er Heidi Sunde Thomassen 1C. Beslutninger/avklaringer i kursiv.  

Neste møte tirsdag 11. februar kl 18:00 fysisk på skolen. 

 

Skolens ledelse informerer om aktuelle saker og svarer på spørsmål  

Det ble gjennomgått plan for temaer på FAU-møtene i 2025. Foreslått møte i februar om 
videregående skole foreslås flyttet til senere på året da opptak til vgs skjer allerede i mars. 
Rektor vil gjøre om på rekkefølgen på listen.  
 

Mnd. Tema Ansvar 

Feb. Videregående skole (bedre litt før jul til neste år) 
Fortelle hvordan de jobber med veiledning av 10.trinn.  
Man starter allerede i 8.mai 

Rådgiver 

Mars Plan for trygt og godt læringsmiljø – plan for hele osloskolen Sosiallærerne 

April Fellesskapende undervisning – overgripende for alle skoler.  Ledelsen 



Mai Skolehelsetjenesten – fortelle om sitt virke, alt fra å sette 
vaksiner til å støtte hele eleven 

Helsesykepleiere 

Juni Tilpasset opplæring/ITO – individuell tilpasset opplæring og 
dysleksi 

Veileder ITO, PP-
rådgiver 

Sept. Leseopplæring 1-4 – hvordan jobber skolen, og hvordan kan 
man jobbe med dette hjemme 

Ledelsen 

Okt. Dysleksi Veileder ITO, 
sos.lærer 8-10 

Nov. Elevmedvirkning og vurdering – tema etter samling med utvalg 
lærere og elever 

Ledelsen 

Des. Dembra (Demokratisk beredskap mot rasisme, antisemittisme 
og udemokratiskeholdninger) Samarbeid om rasisme, 
inkludering. Program går over 1,5 år.  Faglig oppdatering 

Dembragruppe 

 
Skolen ønsker å arrangere temakvelder hvor man inviterer foreldre. Disse ligger utenfor vanlige 
foreldremøter. Planlagte temaer er: 

1. Nettvett i samarbeid med Barnevakten.no 
2. Rus (ungdomstrinn) 
3. Lesing 
4. Matematikk 
5. Tenåringshjernen 

 
 
Oppfølgingspunkter til skolen: 

1. Skjermbruk i 1. trinn 
Foresatt i 1. trin har meldt om bekymring for skjermbruk i lunsjpausen. Rektor informerer om at 
noen ganger leser læreren, noen ganger ser de på Supernytt, andre ganger annen 
underholdning. Ledelsen skulle ønske at alle har tid til å lese for barna hver dag, men man ser at 
man holder mer ro og orden mens barna spiser ved å sette på skjerm.  
Det vil være forskjellige tanker om dette med skjerm, men rektor har god samvittighet da 
Oppsal skole ikke har ipad 1:1 dekning som er krav fra Utdanningsetaten. På skolen brukes mye 
penn, papir og bøker. Samlet sett har barna mindre skjermtid i skolen enn andre skoler.  
 

2. Skoleskidag, bidrag fra FAU? 
Det som treffer best, vil være der hvor man tidligere har hatt egenandel fks skoleball. Kostnad 
for skoleball ligger på omtrent 50-60 000kr og inkluderer mat og DJ. Der tenker rektor at det er 
mest hensiktsmessig å bruke FAU-penger.  
Skolens ønske er et samarbeid med FAU rundt 10.klasseturen som er under planlegging 
sammen med andre skoler i området, estimat 200 000kr. Temabaserte foreldremøter er også en 
ide, fks nettvett med barnevakten som koster 25 000kr. 
 
Tanker fra FAU-leder – vi har én inntektskilde, ingen faste utgifter. Fin tanke om vi laget et 
årshjul som viser hvordan man støtter skolen.  
Rektor trenger tilbakemelding når FAU er klar.  
 
FAU-styret legger frem et forslag til FAU for beslutning i februar. 
 

https://www.dembra.no/no


3. Tanker rundt bistand til skoleturer (leirskole, holdningsskapende tur) 
Leirskolen er ikke nevnt – det er statlig støtte til dette, men det er aldri nok. Men det har aldri 
vært egenandel for elevene. I utgangspunktet er det det samme om FAU sponser 10.trinnstur 
eller leirskole da alt kommer fra samme pott. Rektor synes det er fint at 10.klassetur som 
tidligere er foreldredrevet nå støttes av FAU. 
 

4. Manglende representant fra 2c 

Foreldremøtet i 2c ble veldig stille. FAU synes det er synd at vi mangler en representant herfra. 
Laila foreslår at hun kommer på neste foreldremøte. Viktig med representanter før 3.klasse skal 
arrangere 17.mai i 2026. FAU oppfordrer skolen til å finne en representant på neste 
foreldremøte. 
 

5. Renhold av toaletter 
Foresatt i 3. trinn har meldt inn manglende renhold av toaletter. Inspektør Morten i 1.-4, klasse 
skal igjen ta en runde med elevene for å minne dem på do-rutiner. Med tanke på renhold er 
planen bra, og er utarbeidet i samarbeid med Oslobygg som eier bygget. Det handler om å 
minne elevene på hvordan man går på do på skolen, og foreldre må bidra på hjemmebane. 
Innspill fra FAU representant på 5.trinn om at det ofte er tomt for såpe.  
 

6. Budsjettet:  
Budsjettet til skolen er så stramt som det noen gang har vært. Man merker det når elever 
pusher grenser og man ikke har ressurser til å møte det som ønsket, fks sette inn ekstra voksne. 
Når staben er større så kan man rokkere rundt, men nå er det ikke slik lenger, Romslighet og 
fleksibilitet for å flytte på ansatte finnes ikke lenger. Man kan heller ikke sette inn vikarer som 
man ønsker. Man skjermer 1-4. trinn, slik at det går ut over 5.-10. trinn.  
Spørsmål fra FAU om det blir det større slitasje på ansatte? 

▪ Ja, spesielt på assistenter som må forholde seg til flere klasserom hvor de 
tidligere kunne konsentrere seg om ett klasserom. Dette er sårbart både for 
assistenter og elever. Mest krevende for ansatte med lav utdanning å jobbe på 
skolene i dag enn før. Det er viktig for ledelsen at man forholder seg til de 
rammene man har og holder humøret oppe. Skolen skal bruke ressursene klokest 
mulig i de utfordringene som kommer. Lærere merker også at de mister verdifull 
assistenttid.  

Spørsmål fra leder om kjennskap til skolebehovsplanen 
▪ Rektor synes ikke behovsplanen er konkret nok sånn som den foreligger nå. Hele 

strukturen i Oslo skal ses på. Kanskje ikke vi blir berørt, men det vet vi ikke. Det 
er mange 1-10 skoler rundt Østensjøvannet. Elevrådet skal også høres ifbm med 
arbeidet. Rektor melder FAU om det kommer noe konkret. 

 

FAU Saksliste 
 

 

1. Godkjenning av innkalling og agenda 
Innkalling og agenda er godkjent  
    

2. Kort status fra FAU-teamet som jobber med temakvelder 



Ingen fra gruppen var til stede på møtet, men leder, Maria Roald, er klar for møte med skolens 
leder for å diskutere planen og hvordan FAU kan bistå. 
 

3. Kort status vakter fra 8.trinn til ungdomstrinnets skoleball på 
nyåret 

Ingen representanter fra 8. trinn til stede på møtet. Eget punkt forrige FAU-møte, antar ok. 
 

4. Innmeldte saker fra foresatte (til diskusjon eller videre 
oppfølging) 

Informasjon vedrørende Skjermbruk og renhold av toaletter i H-bygget er forklart i punktet 
‘Skolens ledelse informerer om aktuelle saker og svarer på spørsmål’. 
FAU informerer om at det er innspill om at noen elever fanges av skjermen og glemmer å spise, 
samtidig forteller lærere på foreldremøter at elevene skal lære å ta ansvar selv for spising.  

- FAU-mener at skolens elever er i gode hender mtp skjermbruk totalt sett. 
 

5. Innspill til Skolebehovsplanen 2025-2026 (se e-post fra Oslo 
Kommunale Foreldreutvalg) – frist 27.1.25 

FAU-leder oppfordrer FAU-medlemmer som har innspill til å dele direkte og sette leder på kopi.  
Rolf: Det skjer mye arbeid på dette, og man ser på å endre skolegrenser. 850 færre elever som 
skal starte i grunnskolen i 2025 enn i 2024. Vetland skal også kutte drastisk det neste året. FAU 
føler at Oppsal skole er i de beste hender med Rektor Jack i førersetet.  
FAU opplever dette oppfordringen fra OKS som lite konkret.  

 
6. Eventuelt 

Det er ingen øvrige innmeldte saker fra foreldre 
 
Neste driftsstyremøte er 16. januar. Da skal budsjettet for skolen vedtas. 
Det er ikke planlagt møte mellom FAU og AKS. AKS oppleves som et godt tilbud, og får mye ut av 
de budsjettene de har. Skoleundersøkelsen for AKS på Oppsal skole er en av de beste i Oslo. AKS 
får ekstra tildeling for barn som trenger ekstra oppfølging. 

17. maikomite på 3.trinn 

Av erfaring pleier Laila bli kontaktet av årets komité i nov/des, men har ikke hørt noe. Laila sitter 
med informasjon fra tidligere års kull. FAU har ofte vært med på første møte for en god 
erfaringsoverføring. Coop Prix Oppsal er gode på samarbeid med bestilling og tilbakelevering av 
usolgte varer. FAU oppfordrer til videre samarbeid med Prix. De har også oversikt over tidligere 
år. Laila kan også dele oversikt over hva som ble solgt i fjor, antall pølser, brus, osv. D 

Representanter fra 3.klasse bekrefter at det er valgt en komite, og de deler Laila’s 
kontaktinformasjon. 

Forslag fra FAU om at representanter sitter for et justert skoleår. 

Da konstituering av FAU i hvert skoleår først skjer etter at alle klasser har valgt representanter, 
blir første FAU-møte først avhold i oktober/november. For å unngå sen oppstod og dermed 
mindre handlingsrom innenfor skoleåret foreslås det at representanter sitter til neste FAU 
konstitueres, herunder FAU-styret. Dette sikrer kontinuitet.  



FAU beslutter at alle representanter (med unntak av de som i dag representerer 10. trinn) sitter 
til nytt FAU er konstituert i okt/nov i neste skoleår. Alle deltagere er med på handover til nytt FAU 
og nytt styre.  

Årshjulet må endres og oppdateres. 


